

Huaxia South Chinese School Weekly News
Feb. 09, 2018

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周六因高中考试，推迟一小时上课，2：30 开始第一节课。

1.本周讲座：本周我们非常荣幸的邀请到我们的前校长，现任阿里集团首席通信科学家谢崇进博士给我们带来重量级的演讲 – 互联网公司的崛起给光通讯行业带来的机遇和挑战 讲座将与 2:40 在 D110 教室开始。

2. 本周六从 4:00 起，在 PTA 桌，将会有新年礼物分发。新年礼物初步计划根据家庭姓名排序分发，请大家尽快登录学校网站，更新注册信息，特别要把父母和孩子的中英文名字都填上。礼物将估计春季注册缴费的名单发放。请未注册的赶快注册，未缴费的尽快缴费。大家带礼回家，欢欢喜喜过个年。

3.华夏南部，华夏东部，华夏爱迪生，三校联合，要搞事啦。本周抓紧报名选桌子。

撩动的心弦；不变的乡愁
故乡那么远；却又这么近
他乡遇故知；共庆岁月中
你我同欢聚；相逢贺新春

华夏三校，首次联袂，限量 200 位，正装西式自助晚宴+娱乐，就在 2 月 25 日 5PM - 9PM. 儿童前 50 位价格特惠。细节请看传单，购票请联系三校负责人。

座位以收到票款为准，除不可抗力取消外，所有门票不退不换，先到先得。

接受现金支票付款，支票抬头：Huaxia South Chinese School.

接受 PAYPAL：hxsouthprincipal@gmail.com，每张票加收 \$1 手续费。

春季学期正式开始。南部中文学校的家庭们，感谢你们的参与和支持。

叶晶

华夏南部中文学校校长

2018/02/09

Dear Huaxia South Chinese School Families,

This Saturday (02/10) our school will follow delay opening schedule. The school session is from 2:30pm to 5:20pm. Please be there on time.

1. This week's seminar:

It's our great honor to have Dr. Xie to share his view about "the Opportunity and Challenge for Optical Communications Industry with Raising of Internet Enterprises"
The seminar will start at 2:45 at D110.

Dr. Xie is Chief Optical Network Architect in Alibaba Group, and our formal principal.

2. The Chinese new year gift will be delivered this Saturday starting from 4PM at PTA desk. The New Year gift is for spring semester registered and paid students only, please register, pay and update your family information (parents and children's Chinese and English name) on our website ASAP. Wish you all a wonderful new year!

3. Huaxia South, Huaxia East Brunswick and Huaxia Edison will team up to organize a Chinese New Year celebration Gala. Tickets start to sell this weekend. Please see attachments for details.

The Spring Semester will start this Saturday. Thanks for your support as always!

Joyce Chau
HX South Chinese School Principal

2018/02/09